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Geacht College, 

Betreft schriftelijke vragen conform Art. 44 van het Reglement van Orde 
van het Statenlid François Babijn, PARTIJ VOOR ZEELAND (PVZ), 
n.a.v. ‘Het opstappen van de voltallige Raad van Commissarissen Zanddijk 
B.V.’ (+ bijlage). 

Toelichting 
Wij hebben vernomen dat de drie commissarissen zijn opgestapt omdat er 'een 
onoverbrugbaar verschil van inzicht over vorm en inhoud van het toezicht is 
ontstaan tussen de leden van de raad en de directie' (zie bijlage).   
 
Vraag 
De Statenfractie van de PARTIJ VOOR ZEELAND (PVZ) wil graag de 
ontslagbrief en alle informatie aangaande de redenen die ten grondslag liggen 
aan dit collectief ontslag, van uw college ontvangen; dit in het belang van de 
beeld- en oordeelsvorming van Provinciale Staten in dit dossier. 
 
In afwachting van uw beantwoording, verblijven wij. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Statenfractie PARTIJ VOOR ZEELAND (PVZ), 
François Babijn, Fractievoorzitter 
  



Slecht begin voor Zanddijk BV: 
raad van commissarissen stapt nu 
al op 
29 december 2023, 16:33•2 minuten leestijd 
Nog voordat er een spa in de grond is gegaan, is er al heibel binnen Zanddijk BV, het 
bedrijf dat de ingrijpende renovatie van de Zanddijk bij Yerseke moet gaan uitvoeren. 
De drie commissarissen zijn opgestapt omdat er 'een onoverbrugbaar verschil van 
inzicht over vorm en inhoud van het toezicht is ontstaan tussen de leden van de raad en 
de directie'. 
 

 
Zanddijk in Yerseke© Omroep Zeeland 



De Zanddijk BV werd in de zomer dit jaar opgericht. Provincie Zeeland is enig aandeelhouder 
in de BV, en directeur is Dinro Hobbel. Die was al eerder directeur van Van Citters Beheer, 
dat eerder in opdracht van de provincie het terrein van Thermphos in Vlissingen-Oost 
saneerde. 
De raad van commissarissen bestond uit drie personen, en zouden de directie met raad en 
daad bij gaan staan, en toezicht gaan houden op de gang van zaken. Wie de commissarissen 
waren wordt in de brief aan Provinciale Staten niet gemeld. Wel wordt duidelijk dat het, in 
ieder geval op zakelijk gebied, niet boterde. 

 
Directeur van Zanddijk BV Dinro Hobbel en gedeputeerde Harry van der Maas© Harry van der Maas 

Zoals gezegd konden de partijen het niet eens worden over het toezicht of de voorwaarden 
daarvoor. De provincie heeft vervolgens 'aangedrongen en ingezet op het verbeteren van de 
verhoudingen, verwachtingspatronen en het maken van goede (werk)afspraken'. Maar dat 
heeft blijkbaar niet geholpen want de voltallige raad heeft uiteindelijk ontslag ingediend. 
Buitengewoon vervelend 



Verantwoordelijk gedeputeerde Harry van der Maas wil inhoudelijk niet op de zaak ingaan, 
maar schrijft wel: "Het is buitengewoon vervelend dat dit zich nu voordoet. Ik vind het spijtig 
dat de hele raad van commissarissen hun ontslag hebben ingediend." De gedeputeerde wil dat 
de focus op het project blijft liggen en streeft naar een korte periode om de boel op de rit te 
krijgen. 
Daarom heeft de provincie een tijdelijke, tweekoppige raad van commissarissen aangesteld. 
Oud-burgemeester van Schouwen-Duiveland, Gerard Rabelink en Cor Kloet uit Burgh-
Haamstede. Zij zullen orde op zaken moeten gaan stellen en met een advies komen over hoe 
nu verder te gaan. 
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